
Lokalrådsmøde d. 13.09.11, kl. 19, Karrebæk Skole, Lærerværelset, BESLUTNINGREFERAT 
  
  

Tilstedeværende: Søren Knudsen, Mette Brammer, Poul Jacobsen, Frida Richter, Maj-Britt Juel, Daniel 
Maldera, Merete Petersen, Ida Paridon, Gert Vestergård, Kurt Eriksen 

Fraværende: Jørn Larsen 

1. Siden sidst  

- Orientering om fodgængerovergang  

Afslag på sagen. Lokalrådet tager dette til efterretning, og følger udviklingen.  

- Orientering om fælles utilfredshed fra lokalråd 

Lokalrådene vil sammensætte en fælles skrivelse til kommunen 

2. Økonomi 

Mindre lokaleleje udgift ved general forsamling.  

3. Emner til behandling 

- Drøftelse af hvordan vi behandler ad hoc sager, herunder drøftelse af punkter/konkrete emner 
før møderne 

Der sendes mail rundt om orientering, men endelig diskussion og beslutning tages på møder. 
”Hastesager” tages op på nærmeste møde, eller der kan indkaldes til ekstraordinært møde. 

- Møde med erhvervsforeningen – nedsættelse af udvalg 

Der er ikke tilslutning fra lokalrådet til at nedsætte et udvalg. 

- Møde med Næstved Havn 

Der ønskes konstruktivt møde med et udvalg fra havnebestyrelen. Der udarbejdes et oplæg fra 
lokalrådet. 

- Henvendelse fra borgere – fjernelse af tang 

Sagen tages ikke op, da Vesterhave grundejerforening har indgået aftale med kommunen.  

- Henvendelse fra borger – Materialer på stejleplads, sti til Næstved 



Det er fra borgeren ønskes at sagen diskuteres på mødet, og lokalrådets holdning gives til kende: 

 Lokalrådet henvender sig til havneudvalget, om den uhensigtsmæssige placering af 
affaldscontainer på stejlepladsen. 

Det undersøges hvor sagen om stien er strandet. Kathrine Blond inviteres til at fremlægge sagen. 

- Supermarked på/ved stejlepladsen 

Emnet er vendt, sagen følges, da konkludering lyder at sagen kræver en lokalplansændring. 

4. Eventuelt 

5. Mødekalender 

6. Næste møde 

- Ulovlige skilte 

- d. 11. Oktober  

 

 

 

 

 
 


